
 

 

NOTAT 

 

 

Forretningsorden for drøftelse i Ø-udvalget af emner 

vedrørende færgerne, der sejler mellem Stigsnæs og Omø 

og Agersø 

 

Forretningsordenen skal understøtte en god, saglig og konstruktiv dialog om 

færgerelaterede emner mellem øerne, Havnen og Slagelse Kommune. 

 

Beboerforeningerne på Agersø og Omø indsamler kommentarer om færgerelaterede emner og 

sender dem til ø-udvalgets medlemmer via mail.  

 

Formanden for Ø-udvalget videresender kommentarerne til sekretæren for Ø-udvalget i 

forbindelse med drøftelser af dagsorden for det kommende møde i Ø-udvalget, hvilket vil sige 

senest 3 uger før mødets afholdelse.  

 

Hvis der foreligger mange henvendelser, vil formanden for Ø-udvalget gruppere henvendelserne i 

emner, før de videresendes til sekretæren for Ø-udvalget. 

 

Sekretæren for Ø-udvalget sender dagsorden for Ø-udvalgets møde til Havnen. Af 

sagsfremstillingen fremgår det hvilke emner, der ønskes drøftet på mødet med en repræsentant 

for Havnen.    

 

Der tilstræbes et niveau, hvor der med udgangspunkt i individuelle henvendelser, drøftes 

aspekter af generel karakter vedrørende færgerne. 
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